
Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld en Lekboulevard

Notulen vergadering 12 februari 2025

Locatie: ’t Veerhuis

Aanvang: 20.00 uur, eindtijd: 22.00 uur. 
Na afloop is er gelegenheid voor een drankje.

1. Mededelingen 

 Welkom. 
Opening, woord van welkom door de voorzitter Cobie Smith. Agenda 
vergadering wordt in volgorde gewijzigd in verband met het bezoek van onze 
burgemeester. 

 Berichten van verhindering: Marilene Gauthier, Ellie Eggengoor, Rija van der 
Sluiszen-de Jong.

 Voorzitter geeft het woord aan burgemeester Marijke van Beukering. Zij geeft 
een update aangaande het overlijden van het 11 jarig meisje en het incident 
dat verbonden is aan deze treurige gebeurtenis. Samengevat zijn er nog 
steeds heel veel vragen en nog geen antwoorden te geven. Dit heeft tijd 
nodig. Marijke beantwoordt een aantal vragen en neemt de tijd deze 
antwoorden toe te lichten. Mogelijk volgt er in de toekomst een 
inloopbijeenkomst voor bewoners en betrokkenen.

 Rick-Jan Godschalk (wijkagent) neemt vervolgens het woord. 
Er wordt komende tijd gekeken naar binnenkomende meldingen, hoe deze 
binnenkomen, via welke kanalen. Er is altijd een terugkoppeling naar de 
melder. Meldingen mbt onbegrepen gedrag die binnenkomen bij de politie 
worden altijd doorgezet naar juiste differentiatie. Marijke benadrukt dit. Er zal 
in het wijknieuws een infographic worden geplaatst wanneer en vooral waar 
een melding gedaan kan worden. 
Rol van het Wijkplatform wordt benadrukt door voorzitter. Wij blijven werken 
aan verbinding. Observeren, informeren, coördineren. 

Berichten van Rick-Jan Godschalk, wijkagent.

 Er zijn 2 nieuwe collega’s aangenomen voor in de wijken.
 Er zijn de afgelopen tijd alleen een aantal auto-inbraken en geen 

woninginbraken gemeld. 

Marijke en Rick-Jan nemen afscheid en verlaten de vergadering.



 Notulen 13 november 2024
Geen vragen, op- of aanmerkingen. 

 Besloten vergadering 15 januari jl. 
Er zijn drie nieuwe leden! Jaap Scheringa, René van Raaij en Neline Bongers, 
tevens nieuwe notulist. Door de uitbreiding van het Wijkplatform is er 
afgesproken ook besloten vergaderingen in te lassen. Het Wijkplatform telt nu 
9 leden. De wens gaat uit naar uitbreiding met een lid uit de wijk Zandveld. 
Eerstvolgende (besloten) ledenvergadering zal plaatsvinden op 12 maart. 

 Wijknieuws maart/april 2025 is in de maak. Deadline is aanstaande maandag. 
 Bewonersinitiatief Buurttuin Kolkemonde. Zie René bij agendapunt 6.
 Terugblik op de geslaagde nieuwjaarsborrel in ’t Veerhuis op 22 januari jl.. Er 

was een opkomst van 15 a 16 mensen uit het netwerk.
 Werkgroep Sterke Lekdijk. 

Tijdens de vergadering op 18 juni 2025 is er, op verzoek van de voorzitter, 
iemand aanwezig van deze werkgroep (het Hoogheemraadschap) om te 
informeren over de stand van zaken. Het lijkt erop dat deze plannen actiever 
gehoor krijgen in Vreeswijk. In ons deel van Nieuwegein leeft het minder. 


2. Amber Nefkens, wijkcoördinator 

 Stand van zaken in onze wijken.
o Update Anemoonstraat incident en overlijden van het 11 jarig meisje: 

familie heeft geen behoefte aan stille tocht. In goed overleg met de 
familie en buurt wordt de herdenkingsplek opgeruimd eind deze week. 
De knuffels worden gewassen op de Gemeentewerf en aangeboden 
aan de familie. Indien de familie hier niets meer mee wil zullen de 
knuffels gedoneerd worden aan bijv. het Ronald Mc Donald huis. 

 Nieuwbouwprojecten. 
o De Lotus, Middenblok: bouwhekken zijn verplaatst, overlast is 

vervelend maar gemeente rekent op begrip. Gemeente komt nog 
terug op het onderwerp parkeren. Harmen van Doorn komt een keer 
mee om uitleg te geven en vragen te beantwoorden. 

o Politiebureau: ontwerp van het pand is opgenomen op lijst 

bijzondere gebouwen in plaatjeslijst van de Plus. 
o Acaciastraat: Bewonersavond is bezocht door 76 omwonenden. 

Binnenkort gaat er een buurtbericht uit; op 6 maart vindt er een 
dialoog met de stad (inspraakavond) plaats. Op 20 maart neemt 
gemeente besluit. Er is een onderzoek lopend, asbestbodem, flora 
fauna onderzoek. 
Amber meldt dat het plan van 15 jaar flexwonen evt verlengt kan 
worden met 15 jaar als er geen ander doel wordt gevonden. Edwin 
reageert. 

o Nijemonde: Plannen lopen gestaag maar verloopt nog niet zo vlot 

als zou moeten. 



o Bouw bij Jeugdland (Wiersdijk): geen update, inhoudelijk geen 

nieuws. College heeft gesproken, willen er mee verder. 
o Sporthal is klaar. 

 Onderonsje

Buurverbinder Movactor Emma van Loon krijgt het woord. 

Samen met Marjolijn van Leeuwen (Movactor) en Irma Vroegop van Woonin) is 
Emma vorige week gestart met buurtgesprekken om verbinding te maken met de 
bewoners van het Witte huis, Dijkhuis, vanuit thema gezondheid. Hoe gaat het met 
mensen, waar liggen behoeften. Eerdergenoemde onderzoeken waar Movactor en 
Woonin een ondersteunende rol kunnen spelen.

Jan de Groot is overleden, begin januari. Meneer deed veel voor het Onderonsje. 
Deze ontmoetingsplek is even dicht geweest. Dit wordt langzaam weer opgepakt. 
Vrijdag is Irma aanwezig voor koffie ochtend. Wijk coördinator Amber is er een keer 
in de maand. 

3. José Klein Haneveld en Patricia van Schaik van Bouwspeeltuin Jeugdland

 Nieuws van Jeugdland.
o Aangemeld voor Kern met Pit 2025 voor pleinplakkers. 

Kern met pit 2024 is afgerond.
o Op 13-12-2024 is er brand geweest in één van de schuren. Er is geen 

oorzaak gevonden. Helaas zijn de grote partytenten onherstelbaar 
beschadigd en dus is er een grote vraag naar vervanging van deze 
tenten welke in de zomer veelvuldig gebruikt worden. 

o Op 22-02-2025 gaat de Jeugdland weer open na de jaarlijkse 

winterstop. De opening valt samen met de start van de 
voorjaarsvakantie. Bezoekers kunnen komen spelen en een 
pannenkoek eten die dag.

o 26-02-2025 vindt er een gezellige middag plaats waar de kinderen 

kunnen spelen en knutselen met fietsbanden. Wethouder Marieke 
Schouten komt op bezoek. Dit is een kennismaken en locatiebezoek. 
Hopelijk wordt er dan ook meer duidelijk met betrekking tot de 
bouwweg. 

o Op 01-03-2025 wederom spelen en knutselen met klei. 

o Tot aan de meivakantie zijn er nog extra activiteiten in de maak.

o 15-03-2025: NL Doet. Groen Links-PVDA en Lions komen helpen die 

dag. 
o 23-04-2025 viert men het Lentefestival op Jeugdland i.s.m. het 

Kinderplatform. Thema ‘Terug in de tijd – Nieuwegein Eeuwenoud’. 
o Subsidie 2e jaar van gemeente toegekend gekregen. Dit wordt ingezet 

voor pleinplakkers, skelters, een wilgentenen tunnel en diverse 
activiteiten. 



o Opvolging Beursvloer, het (enkel)glas krijgt een upgrade en zal worden 

vervangen door Glas Stekelenburg. Er komen aanduidingsborden voor 
de ‘Weggeefhoek New-used’ en misschien nog nieuwe bestrating van 
Scherrenberg.

4.  Edwin Elbertse, voorzitter buurtvereniging EreBloem

 Nieuws van de EreBloem.
o Er zullen nieuwe tegels aangelegd worden. 

o Gemeente is gestart met de rails (?) Dit zijn hopelijk de laatste 

werkzaamheden in de nabije omgeving van de pluktuin. 
o Project waterput wordt afgerond. 

o Deze maand wordt speelplek Ereprijs opgestart. Er komen twee 

nieuwe speeltoestellen. 
o Voor NLdoet zijn er houtsnippers aangevraagd bij Theo Kelijer. 

Buurtbewoners zijn erg actief. Er worden diverse initiatieven 
ondernomen binnen de EreBloem.

o Dankzij beursvloer zijn er mooie borden met logo/naam sponsors 

gerealiseerd. 
o Dinobos: doodlopende straat, Ereprijs heeft een hofje met een oude 

notenboom. Een actieve wijkbewoner heeft dit omgedoopt tot 
Dinobos met mooie paadjes. 

5. William Turkensteen en Neline Bongers, Buurttuin Kribbemonde

 Nieuws van de Buurttuin Kribbemonde.
o Eerste nieuwjaarsborrel gehad op 12 januari jl. Was erg geslaagd! 

Goede opkomst en positieve reacties van buurtbewoners.
o Onlangs kreeg de buurttuin bezoek Theo. Deze was positief. 

Prullenbak toegezegd en er komen wat nieuwe planten en 
houtsnippers. Deze worden een week voor NLdoet geleverd zodat 
buurtbewoners deze zelf kunnen verwerken.

o NLdoet gepland, subsidieaanvraag vanuit OranjeFonds is 

toegekend. Wordt ingezet voor gereedschap en hout voor 
egelhuisjes. 

o Burendag staat op de planning. Wordt vervolgd. 

6. René van Raaij, Buurttuin Kolkemonde

 René en Amber melden dat de bewonersavond nog niet gepland is in verband 
met de een wijkbericht dat te laat klaar was. Gezien de aankomende 
voorjaarsvakantie lijkt 24 februari te kort dat voor een bewonersavond. René 
gaat na of deze datum voor de bewoners uitkomt. Wordt vervolgd. Tijdens 
deze bewonersavond zullen er twee schetsen worden getoond waaruit 
gekozen kan worden. Er kan hier en daar nog het e.e.a. worden aangepast. 
Daarna kan er spoedig gestart worden.



7. Jaap Schuringa

 Nieuw leven in het Tunnelproject of juist niet. 
Jaap leidt in, vertelt over het tunnelproject dat op de plank ligt. Zijn idee luidt: 
terug naar de basis. Jaap vertelt kort over huidige status van het project en 
waarom dit niet van de grond lijkt te komen. Mogelijk is een herstart van het 
project met één tunnel als begin nog mogelijk. Het bespreken van een 
eventueel herzien idee om te kijken of dit voldoende is om er mee door te 
gaan. Eigenaarschap is een uitdaging. Rol Wijkplatform is faciliterend, 
coördinerend. Is er behoefte voor deze ontwikkeling vanuit het burgerschap? 
Wanneer er geen draagvlak is neemt het Wijkplatform afscheid van het plan. 
Toegekende subsidie gaat dan terug naar gemeente. Wanneer er wel 
draagvlak is dan gas erop en projectplan samenstellen, ideeën verzamelen die 
uitvoerbaar zijn. Het woord adoptie voor de tunnel valt. Jaap gaat komende 
weken in gesprek met Amber. Wellicht Ellie betrekken met het verzoek een 
projectleider vanuit de gemeente aan te stellen. 
Tijdens de eerstvolgende vergadering komen Jaap en Amber terug op dit 
onderwerp en is er verkenning geweest en kan er een conclusie worden 
getrokken of dit project levensvatbaar is of niet. Wordt vervolgd.

9. Rondvraag

Jaap en Hilbert zijn bij Wethouder Ellie Eggengoor geweest (als privé personen) mbt 
laadpalen en de parkeerdruk. Uitkomst is heroverwegen of paal Korenbloem blijft 
staan of niet. 

Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

Notulist: Neline Bongers

De volgende vergadering is 9 april 2025. 


